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OWN’S-160





AUTOMATIC  2-COLOUR


TOOTHBRUSH TUFTING TRIMMING & END-ROUNDING  MACHINE


全自動雙色牙刷、植毛 、修剪 、毛端磨圓製造機








▼ A complete rapid production.


▼ Quality testing straight away.


▼ NO-waiting operation of semi-products supplying.


▼ Big reduction of defective products.


▼實行一貫化快速生產


▼可立即品檢


▼完全無待料空間作業


大幅降低成品不良率





Features


The machine is the first one to be exhibited in Asia, which incorporated tufting, trimming and end-rounding into one entity, by which the toothbrush tufting, trimming & end-rounding will be finalized simultane-


ously by the fully auto-matic operation. So 50 % of manpower will be saved.


▼ The floor square required will be smaller because of the fact that two machines (OWN'S-IOO+OWN'3-60) are incorporated into one entity.


Trimming & end-rounding facilities are installed


privately in the seal-cabinet located in the lower part of the machine, in which there is a special container for collecting nylon crumbs which will stay clean around the machine.


▼ The machine has two parts, upper & lower, the upper part is fully same with OWN'S-100 just for tufting. (It is optional for 2 colour or 3 colour.) The lower part is for trimming & end-rounding. [It is optional for flat type (just like OWN'S-60) or special type-waved, toothed or segmental types (just like OWN'S-61)].


One single creative diamond-polishing wheel replaces 8 ones with the different size, which have the brush rounded much more better than before.


Compared with the European machines with the same


mode, the price of OWN'S-160 is quite low.





特色


▼本機為亞洲第一台結合牙刷植毛、剪毛、毛端磨圓三機為一體，並實施全自動化作業的機型。在作業中無須人力介入，故可將原來的兩個操作工人減少至一人，可省掉約50%的人力。


▼因將修剪毛端磨圓機置於OWN'S-100機台內，故可縮小機械佔地面積，節省廠房用地。


▼修剪機與毛端磨圓機均藏於密閉之機體內，而機內並有毛屑收容器，可將毛屑收集於內，以確保機械周圍之清潔。


▼本機分為桌上與桌底兩部份，桌面上植毛的部份與OWN'S-100完全相同，有雙色與三色C型以供選擇。而桌底機體內為修剪與毛端磨圓處理的部份。有修剪平型，如OWN'S-60與其他式樣像波浪形、弧形、齒型等，如OWN'S-61以供選擇。


▼首創一個特殊功能的鑽石研磨輪代替八個粗細不同的鑽石研磨輪，研磨效果將更加細緻完美。與歐洲同機型相較，價格實屬較低。


Specifications/規格說明


Capacity產能……..T/brush holes tufted/1~66 holes  植毛孔數/1至66孔


Output產量………………250-290 tufts/per min   250束-290束/每分鐘


Shape式樣…………………………………………….Any various types of   irregular arrangement of T/brush holes


各種不規則的刷孔排列式樣


Motor馬達………………………………1/10HP×1，1/6HP×1，1/2HP×2


Voltage電壓……………………………………….220V single phase單相


Kilowatts消耗電力………………………………………………….1100W


Air pressure空氣壓力………………………………………….5-7kgs/cm²


Air fiow空氣用量………………………………….15L/min/10pcs(1/2HP)


Dimention機械尺寸…………………………………………70×70×150cm


Packing dimention木箱尺寸………………………………85×85×165cm


N.W.機械淨重……………………………………………………….200kgs


G.W.裝箱淨重……………………………………………………….285kgs
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